
 

 

САОПШТЕЊЕ ЗА МЕДИЈЕ 
 
Удружење „Зрењанински пословни круг“ упутило је дана 26.02.2014. године градоначелнику 
Града Зрењанина господину мр Ивану Бошњаку и начелници Градске управе Зрењанин госпођи 
Јасмини Малинић Захтев да Градска управа објави обавештење о износу пореског дуга свих 
пореских обвезника са територије Града Зрењанина.  
 
Законом о пореском поступку и пореској администрацији је регулисано да Одељења за локалну 
пореску администрацију морају квартално да објаве обавештење о износима пореског дуга свих 
пореских обвезника.  

Одредба Закона о пореском поступку и пореској администрацији ("Службени гласник РС" бр. 

80/2002, 84/2002, 23/2003, 70/2003, 55/2004, 61/2005, 61/2007, 20/2009, 53/2010, 101/2011, 2/2012, 

93/2012, 47/2013 и 108/2013), садржане у члану 7. став 7, а која гласи: "Пореска управа мора 

квартално, са пресеком стања на последњи дан у последњем месецу квартала, да на 

интернет страни Пореске управе објави обавештење о износу пореског дуга свих пореских 

обвезника, чиме обавеза чувања службене тајне није повређена." 

Поштујући важећи Закон о пореском поступку и пореској администрацији, локални порески органи 
у низу других јединица локалне самоуправе (Суботица, Панчево, Бечеј, Инђија....) објавили су 
обавештење о износу дуга. 

Пореска служба локалне самоуправе у Зрењанину није то учинила, иако би за сам поступак 
наплате било веома корисно да то учини.  

На састанку Извршног одбора „Зрењанинског пословног круга“, одржаног 25.02.2014. године,  
донета је одлука да „ЗРЕПОК“ упути захтев Граду Зрењанину, да објави обавештење о износу 
пореског дуга свих пореских обвезника са територије Града Зрењанина на званичној интернет 
презентацији Града Зрењанина, у складу са законом. 

„ЗРЕПОК“ је уверен да постоје најмање две корисне последице објављивања списка дужника. 
Прва је повећани притисак на несавесне обвезнике и следствено томе успешнија наплата, а друга 
је повећано поверење грађана у градску управу, посебно оних грађана који редовно плаћају своје 
обавезе.  

Друштвено одговорне компаније и савесни грађани сигурно ће подржати ову иницијативу, као што 
је сигурно да ће поставити и питање зашто се ова корисна пракса не примењује у Зрењанину. 

Молимо Вас да нас подржите у Молби да се објави ова информација од јавног значаја. 

 

Председник „Зрењанинског пословног круга“ 
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